
تیم ســـپاهان برای لیگ قهرمانان2 آســـیا آماده می شـــود و این شـــاید از دیگر 
که اولین دوره این تورنمنت از مهرماه برگزار شده  اهداف آنها بزرگ تر باشد؛ چرا
و قهرمانی در این مســـابقات می تواند برای ســـپاهانی ها بسیار جذاب باشد. 
اخیرا بعد از قرعه کشـــی این مســـابقات سرمربی تیم سپاهان پیگیر وضعیت 
رقبا شـــد و هرچند به نظر می رســـد امکان قهرمانی وجود دارد اما سپاهانی ها 
ی در این خصوص نکنند. در جلسات اخیر  ترجیح می دهند هیچ پیش داور
که به همین منظور در باشـــگاه ســـپاهان برگزار شـــد وضعیت برخی رقبا مورد 
بررسی قرار گرفت. مربی این تیم اعتقاد دارد برای موفقیت در لیگ2 قهرمانان 
که رقبا هرچند ظاهرا تیم های  آسیا نیز تیمش باید به شدت تقویت شود؛ چرا
ســـطح2 آســـیا به حســـاب می آیند اما درواقع برخی از آنها همان رقبای حاضر 
در لیگ قهرمانان گذشـــته هســـتند و به راحتی و با دســـت خالی نمی توان از 
سد آنها عبور کرد. خصوصا اینکه در حال یارگیری هستند و رقابت در لیگ 

قهرمانان2 آسیا از همین حالا بسیار گرم است. 

سقفبودجهتغییرمیکند؟
یکن هستند اما به دلیل سقف  سپاهانی ها برای تقویت تیم خود نیازمند باز
یکن در نظر گرفته شـــده امـــکان خرید نفرات  مشـــخصی کـــه برای جذب باز
جدید را ندارند. نمایندگان باشگاه که اخیرا برای حضور در قرعه کشی لیگ 
قهرمانان2 آســـیا راهی مالزی شـــده بودند در همین خصوص با همتایان خود 
مراوداتـــی داشـــته و محدودیـــت این باشـــگاه ها را نیز جویا شـــدند تا بلکه در 
جلســـات پیش رو با مســـئولان فدراســـیون فوتبال درخصوص تغییر شـــرایط 
گفت وگو کنند. ظاهرا اغلب باشـــگاه هایی که حریفان ســـپاهان در این دور 
از رقابت به حساب می آیند در حال تصویب قوانینی هستند تا بلکه به این 
ی نمایندگان خود در آســـیا بردارند و آنها  شـــکل محدودیت هـــا را از پیـــش رو
قدرت مانور بیشـــتری برای رقابت با حریفان بین المللی داشـــته باشـــند. گویا 
یکن خارجی  اخیرا کشـــور قطر که تیم هایش اجازه نداشـــت بیش از هفت باز
به خدمت بگیرند در حال تصویب قانونی تبصره گونه اســـت تا این تعداد را 
یکن افزایش داده و دست باشگاه های حاضر در آسیا را برای جذب  به ۱۰ باز
یکن باز بگذارد. نمایندگان ایران ازجمله سپاهان اما از این موهبت بی بهره  باز
گذار  ی وا یادی را طی فصل جار یکنان ز گرچه باز هستند. تیمی مثل سپاهان ا
کرد و تا حدودی سقف بودجه خود را بالا برد اما همچنان برای تقویت مشکل 
دارد. این فقط شـــامل ســـپاهان نیســـت بلکه تیم های استقلال و پرسپولیس 
گر  به عنوان نمایندگان ایران در لیگ الیت کار به مراتب سخت تری دارند و ا
سقف بودجه برداشته شود به نفع آنهاست. با این حال در جلسات اخیری 
یکن بین ۴ باشـــگاه اســـتقلال،  کـــه به منظـــور افزایش ســـقف بودجه خرید باز
کتور برگزار شد تنها این باشگاه پرسپولیس است  پرســـپولیس، ســـپاهان و ترا

ی نمی کند.  که به دلیل جدایی بیرانوند و ترابی با دیگر باشگاه ها همکار
گویا حذف ســـپاهان از مرحله گروهی لیگ قهرمانان نخبگان باعث شـــد تا 
مسئولان مربوطه نسبت به سختگیری هایی که درخصوص سقف بودجه در 
نظر گرفتند مردد شوند و شنیدیم حتی در جلسات اخیری که در همین رابطه 
با مســـئولان این چهار باشـــگاه برگزار کردند، تمایل دارند سقف در نظر گرفته 
شده را بردارند. همان طور که در خبرها پیش از این آمده بود تنها پرسپولیس 
است که در مقابل چنین موضوعی مقاومت می کند. سه باشگاه دیگر تلاش 
یادی کردند تا بتوانند رضا درویش را متقاعد کرده و باشگاه پرسپولیس را نیز با  ز
دیگر باشگاه ها همسو کنند. در همین زمینه حتی خبرهایی به درویش دادند 
یکنان که ظاهرا  و ادعا کردند هفته بیست و ششم لیگ فصل گذشته برخی باز
یکن به  ایجنت های مشـــترکی با بیرانوند و ترابی داشـــتند از انتقال این دو باز
کتور خبر داده بودند و جدایی آنها ربطی به سقف بودجه نداشت اما مدیر  ترا
قرمزها چنین ادعاهایی را قبول نمی کند و با اینکه باشگاه های دیگر ازجمله 
کنون موفق به این کار نشده اند.  سپاهان تلاش می کنند او را متقاعد کنند اما تا

سقفبودجهمانعخریدمهاجمسپاهان
ی، وحدت هنانوف، صالح حردانی،  سپاهان بعد از خرید محمدامین حزباو
ی، مهـــدی لیموچی و جـــواد آقایی پور به یـــک هافبک میانی  حســـین گـــودرز
احتیـــاج داشـــت و بـــه همیـــن دلیل اســـتیون انزونزی را به خدمـــت گرفت. به 
یکن  نظر می رســـید تیم ســـپاهان به دلیل رد کردن سقف مشخص جذب باز

یکن را ثبت کرده و حتی به همین دلیل او با تاخیر  نمی توانـــد قـــرارداد ایـــن باز
وارد ایران شد اما در همان زمان مطرح شد انزونزی بیشتر به دلیل شخصی که 
دقیقا در زمان عقد قرارداد او با ســـپاهان به وجود آمده بود برای ســـفر به ایران 
تردید داشـــت. حالا گویا مشـــکل او برطرف شده و این طور که به نظر می رسد 
از ســـفرش به اصفهان و انتخاب تیم ســـپاهان بســـیار هم راضی است. حالا 
یکنی که ســـپاهان به شـــدت به آن نیاز دارد خرید یک مهاجم اســـت.  تنها باز
یار مغانلو از ســـپاهان جدا شـــده و این تیم را ترک کرده اســـت. از طرفی  شـــهر
رضا اسدی که ذاتا مهاجم نیست شرایط خوبی در سپاهان ندارد و صحبت 
از جدایی اوست. گفته می شود اسدی اختلافاتی با کادر فنی سپاهان پیدا 
کـــرده اســـت درنتیجـــه کاوه رضایی در خط حمله تنهاســـت. همین موضوع 
باعث شـــده تا کادر فنی باشـــگاه ســـپاهان به دنبال مهاجمی توانمند برای 
برطرف کردن مشکلات خط حمله تیمش باشد. در همین خصوص شنیدیم 
یکن که از سوی  یک مهاجم خارجی مد نظر باشـــگاه ســـپاهان است. این باز
مورایس به باشگاه سپاهان پیشنهاد شده تقریبا به توافقات اولیه رسیده اما 
سپاهانی ها برای عقد قرارداد با او با مشکل سقف بودجه روبه رو هستند. گویا 
یکن تا حدودی سقف بودجه را رد می کند. البته هیچ یک  رقم قرارداد این باز
از مســـئولان باشـــگاه سپاهان این خبر را تایید نکردند اما از شنیده ها چنین 
گر محدودیت ها درخصوص سقف بودجه باشگاه های حاضر  برمی آید که ا

در آسیا برطرف شود این مهاجم به سرعت به تیم سپاهان منتقل می شود. 
گویا پیش از این نیز جدایی محمدجواد حسین نژاد، یک میلیون و ۴۰۰ هزار 
دلار برای سپاهانی ها درآمد داشت و به کمک همین مبلغ موفق به عقد قرارداد 
بـــا انزونزی شـــدند. البته در همان مقطـــع نیز برای جذب این هافبک موانعی 
وجود داشـــت و برخی دلال ها در این خصوص کارشـــکنی می کردند. گویا در 
یکن دیگری به جای انزونزی به ســـپاهان پیشـــنهاد شـــده بود  همان زمان باز
اما آنها بیشـــتر تمایل داشـــتند تا این فرانســـوی را به خدمت بگیرند. به همین 
دلیـــل دلال مربوطـــه تـــلاش کرد تا مانع این انتقال شـــود و بـــا اینکه وقفه ای در 
توافـــق دو طـــرف بـــه وجود آورد اما درنهایت موفق نشـــد و ایـــن انتقال صورت 
گرفت. همین حالا هم برخی به انتقال او انتقاد دارند و معتقدند شـــاید این 
اسم بزرگ نتواند آن طور که نامش بر سر زبان ها افتاده به سپاهان کمک کند. 
از ایـــن رو همـــه منتظـــر رونمایی از مهاجم مد نظر مورایس هســـتند که ظاهرا 
به دلیل پر بودن ســـقف هنوز نتوانســـته اند او را به خدمت بگیرند. این طور به 
نظر می رسد با توجه به بخشی از مبلغ انتقال فصل گذشته محمد قربانی به 
لیگ روســـیه ، ســـپاهان جمعا در نقل و انتقالات تابســـتانی بیش از ۴ میلیون 
یکنان مورد نظـــر خود را به خدمت  دلار درآمـــد کســـب کـــرد و از این طریق باز
گرفت اما مبالغ آنقدر بالاســـت که برای جذب مهاجم با مشـــکل روبه رو شده 
اســـت. فصل گذشـــته با اینکه لیگ قهرمانان آســـیا با فرمت قدیمی اجرا شد 
اما تفاوت حضور ستاره های بزرگ در تیم های حاضر در این دوره رقابت ها را 
گر می خواهیم رقابتی نزدیک با تیم های  با نمایندگان ایران دیدیم. از این رو ا
یکن شرایط بهتری  حاضر در این مســـابقات داشـــته باشـــیم باید به لحاظ باز
یـــم که قطعا با توجه به ســـقف محدودی که در نظر گرفته شـــده  بـــه وجـــود آور
امکان پذیر نیســـت. بدون شـــک باید تفاوتی میان تیمی که برای قهرمانی در 

ایران و حتی قهرمانی در آسیا رقابت می کند با تیمی که برای بقا در لیگ برتر 
ی در راه آسیب  ایران می جنگند وجود داشته باشد اما ظاهرا این همسان ساز

زدن به وجهه بین المللی فوتبال ایران پیش می رود. 

بازسازینقشجهانبدونزهکشیوتغییرخاک
در ســـفری کـــه اخیـــرا نمایندگان باشـــگاه ســـپاهان به مالزی برای شـــرکت در 
قرعه کشی لیگ قهرمانان2 آسیا داشتند، نمایندگان AFC طی ملاقات با آنها 
کید کردند. علاوه بر وضعیت چمن ورزشگاه  برخی نکات را گوشزد و بر آن تا
ی پلی آف لیگ الیـــت موجب آبروریزی بین المللی شـــد،  میزبـــان کـــه در بـــاز
اســـتفاده از مـــواد دودزا نیـــز همچنان ممنوع اســـت و این مـــورد به اطلاع همه 
باشـــگاه ها ازجمله ســـپاهان رســـید. در پی اعتراض برخی باشـــگاه ها به این 
موضوع و اذعان باشگاه سپاهان به استفاده از عکس های هواداران این باشگاه 
ی ســـکوهای ورزشـــگاه نقش جهان در صفحه رســـمی  با همین مواد دودزا رو
کید کردند استفاده از مواد دودزا  AFC، مسئولان کنفدراسیون فوتبال آسیا تا
و دیگر موارد مورد علاقه هواداران فقط با هماهنگی ناظر مسابقه امکان پذیر 
ی مسابقه در این خصوص با ناظر  گر باشـــگاه ها پیش از برگزار اســـت. ظاهرا ا
بازی هماهنگی های لازم را صورت دهند، تحت شرایط خاص امکان استفاده 
یادی در نظر  از ایـــن مـــواد وجود دارد. هرچند در ایـــن رابطه  محدودیت های ز
ی  گرفته می شود و تعداد و مکان استفاده از این قبیل مواد را برای هواداران رو
ســـکوها به شـــدت ســـخت می کنند. به همین دلیل اغلب باشگاه ها ترجیح 
می دهند جریمه ای را که AFC در این خصوص برایشـــان در نظر می گیرد به 

جان خریده و قید هماهنگی با ناظر مسابقه را بزنند. 
از ســـوی دیگر مســـئولان ســـپاهان برای اینکه بتوانند از ورزشـــگاه نقش جهان 
به عنوان میزبان مسابقات لیگ قهرمانان2 آسیا استفاده کرده و هواداران را کنار 
خود داشـــته باشـــند، در نظر دارند بدون زیرسازی چمن ورزشگاه نقش جهان 
را آماده این مســـابقات کنند. به این ترتیب در فرصت بیش از ۴۰ روزه ای که تا 
شـــروع مســـابقات آســـیایی خود در مهر ماه پیش رو دارند، کار را آغاز کرده اند . 
به این ترتیب لایه رویی چمن به طور کامل جمع شـــده و بدون زه کشـــی و تغییر 
ک، چمنی در محل دیگر کاشت و به این زمین منتقل می شود. گویا  لایه های خا
کار تغییر چمن آغاز شـــده و به همین دلیل ســـپاهانی ها باید برای بازی مقابل 
شمس آذر به فکر زمین دیگری باشند. آنها رایزنی های زیادی انجام دادند و پس 

از پایان بازی تیم ملی در فولادشهر 
به همراه ذوب آهن مسابقات 

خـــود را تـــا زمان مشـــخص 
شدن ورزشگاه نقش جهان 

چمـــن  میـــن  ز ر  د
فولادشهر برگزار 

می کنند. 

شرمینه چهل امیرانی، ملی پوش تفنگ ایران در المپیک 2024 پاریس بود که 
در دومین روز از رقابت های تیراندازی در خط آتش تفنگ بادی ایســـتاد و 
درحالی که اولین حضور خود در المپیک را تجربه می کرد تا راند پنجم در جمع 
۸ نفر فینالیست قرار داشت اما در یک قدمی فینال، از صعود به مرحله نهایی 
باز ماند. این درحالی است که او کمتر از سه سال است وارد رشته تیراندازی 
شده ولی توانست رکورد تفنگ ایران در ادوار المپیک را حدود 5 نمره جابه جا 
کند. المپین ایران در گفت وگو با »فرهیختگان« از تجربه حضورش در المپیک 

پاریس و ارتقای رکورد ایران گفت. 

اولین تجربه حضورت در مسابقاتی مثل المپیک چطور بود؟
المپیک فضای بزرگ تری دارد و اســـترس و فشـــارش هم از بقیه مسابقات خیلی 
بیشتر بود ولی برای من خیلی تجربه خوبی بود. اینکه خودت را در جمع بزرگان 
و بهترین های هر رشته ای ببینی و فرصت رقابت با آنها را داشته باشی، به نظرم 

افتخار بزرگی است. 

شما مسابقات جهانی را هم تجربه کرده اید، جو بازی های المپیک با دیگر مسابقات 
قابل مقایسه بود؟

بله، من در مسابقات جهانی و بازی های آسیایی بوده ام و آن فضا را تجربه کرده ام 
ولی استرس و فشار المپیک با تمامی مسابقات دیگر متفاوت بود. 

در اولین حضور در المپیک رکورد تفنگ ایران را ارتقا دادید. 
بله، من توانستم حدود پنج نمره رکورد المپیک تفنگ را افزایش دهم. رکوردی که 
زدم رکورد خوبی بود و من در مســـابقات جهانی برزیل با همین رکورد فینالیســـت 
شده بودم. در همین المپیک، در بخش آقایان با رکورد پایین تر از من فینالیست 
شده بودند ولی در بخش بانوان بقیه رقبا بهتر زده بودند و من از فینال جا ماندم. 
رقبایم در المپیک پاریس فوق العاده سرسخت بودند و این بالاترین رکورد تفنگ 

بادی ثبت شده در ادوار گذشته المپیک برای ایران بود. 

این اتفاق درحالی افتاد که شـــما در کمتر از دوســـال حضورتان در تیراندازی، موفق 
شدید به سهمیه المپیک برسید و حالا در آستانه سال سوم حضورتان رکورد را هم 

جابه جا کرده اید. 
شما به من لطف دارید. خیلی خوشحالم که این اتفاق افتاد و امیدوارم بتوانم مسیرم 
را با موفقیت های بیشتر ادامه دهم. زمان بسیار کمی از شروع حرفه ای تیراندازی 
من می گذرد و کل دوره فعالیت من در این رشـــته، از دوره ملی پوش بودن رقبایم 
کمتر است. امیدوارم که از تجربه این المپیک در رقابت های بعدی استفاده کنم. 

امکانات و شرایط رقبا در تیراندازی چطور بود؟ ما به لحاظ امکانات قابل مقایسه با 
دیگر کشورها هستیم؟

یـــم و با آنهـــا کار می کنیم، چند نســـل پایین تر از بقیه  دســـتگاه هایی کـــه الان دار
دســـتگاه هایی اســـت که در مســـابقات استفاده می شـــود و اگر آنها به روز شوند، 
اوضاع خیلی بهتر خواهد شد. سلاح من یک ماه و نیم قبل از المپیک به دستم 
رســـید و خوشـــبختانه توانســـتم در این مدت کم با آن خوب هماهنگ شـــوم. ما 
اســـتعدادهای خیلـــی خوبی در تیرانـــدازی داریم و با همین تجهیزاتی که داریم، 

همیشه سعی کرده ایم بهترین نتیجه را رقم بزنیم. چندین بار فینالیست شده ایم و 
توانسته ایم رکوردهای خوبی را ثبت کنیم اما ورزشی مثل تیراندازی تجهیزات محور 
هم هست و هرچقدر تجهیزات ما بهتر و پیشرفته تر باشد، اعتمادبه نفس بیشتری 

در مسابقات خواهیم داشت. 

و پس از بازگشت شما از پاریس، چه خبر از مسابقات پیش رو؟
یـم و فکـر  هنـوز قطعـی اعـلام نشـده اسـت. مـا فعـلا لیـگ برتـر را درپیـش دار
ی هـای  یزی هـای دوردسـت و بلندمـدت مـا بـرای باز می کنـم فعـلا برنامه ر

آسـیایی اسـت. 

درحالی که سقف بودجه مانع سپاهان است، مورایس خطاب به مدیران باشگاه:

موفقیت می خواهید باید بازیکن بخرید
دردسرهای طلایی پوشان برای خرید مهاجم خارجی

شرمینه چهل امیرانی در گفت وگو با »فرهیختگان«: در جهانی برزیل با همین رکورد فینالیست شده بودم

استرس و فشار المپیک با هیچ تورنمنتی قابل مقایسه نیست
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استارت تیمی که فقط برای پشتوانه سازی است

امیدهای فوتسال از فردا به اردو می روند
ی تیم فوتســـال امید از ۷ شـــهریورماه به مدت پنج  ی آماده ســـاز اردو
روز در مرکز ملی فوتبال برگزار می شود که علی صانعی، سرمربی این 
یکنان را بدین شـــرح اعلام کرد؛ امیرحسین صبوحی،  تیم اســـامی باز
، مرتضی فرزان نیا، ســـیدعلی قاســـم پور از تهران،  عرفـــان محمدپـــور
، مهدی مهدخانی، بلال  علی خلیلوند از اصفهان، مجتبی پارساپور
اسماعیلی، حسین سبزی از آذربایجان شرقی، امیرحسین دهقانی، 
ی، ســـروش احمدنیـــا از هرمزگان،  امیـــن مراداحمـــدی، علـــی جوذر
مجتبی نعمتی، مسعود عباسی، فردین قاسمی از مرکزی، امیرحمزه 
صدیق زاده، مانی قانع از کرمان، حمید قهرمانی از خراسان رضوی و 
علـــی ابراهیم آبـــادی از قم. این تیـــم در حال حاضر جهت حضور در 
ی تیم ملی  مسابقات خاصی تشکیل نشده و صرفا برای پشتوانه ساز

بزرگسالان به کار خود ادامه می دهد. 

اولین نشست ستاد بازی های المپیک لس آنجلس

عملکرد کاروان ایران در پاریس ارزیابی 
می شود

یس، کمیته ملی المپیک  ی های المپیک 2۰2۴ پار با توجه به اتمام باز
ی هـــای المپیـــک 2۰2۸ لس آنجلس را در  ی قدرتمنـــد در باز حضـــور
دستور کار داد و برای رسیدن به این هدف اولین نشست هماهنگی 
ی هـــا را برگـــزار کـــرد. در این نشســـت که با حضـــور محمود  ســـتاد باز
ی وفا رئیس، سیدمناف هاشمی دبیرکل و مشاورین و مدیران  خسرو
ستادی کمیته ملی المپیک برگزار شد پیشنهادها و تصمیمات اولیه 
ی ستاد در دستور کار قرار گرفت. مقرر شد تا  برای تنظیم برنامه کار
یس 2۰2۴  یابی عملکرد کاروان در پار قبل از نشست بعدی ستاد، ارز
برای رفع نواقص و تقویت نقاط قوت در ابعاد فنی و مدیریتی بررسی 
شده و پیگیری شود. در این نشست برنامه اولیه حضور کاروان ایران 
گویا نیز مورد بررسی قرار گرفت که مقرر  ی های آسیایی 2۰2۶ نا در باز
ی رشته های شـــرکت کننده در  شـــد شـــرح فعالیت و روند آماده ســـاز
ی هـــای آســـیایی در راســـتای حضور قدرتمنـــد در المپیک 2۰2۸  باز
تنظیم و پیاده شـــود. ضمنا مقرر شـــد مصوبات این نشســـت جهت 
اجرایی شدن به هیات اجرایی ارسال شود تا در اولین نشست این گروه 
نسبت به اجرای آنها بحث و بررسی و تصمیم گیری صورت پذیرد. 

 انتقاد انوشیروانی از فدراسیون قبلی: 
ویرانه تحویل گرفتیم

بابت المپیک عذرخواهی می کنم
ی ایران در نشست  ســـجاد انوشـــیروانی، رئیس فدراســـیون وزنه بردار
ی در حال رخ  خبـــری خـــود اظهار داشـــت: »چیزی که در وزنه بـــردار
ی متوجه آن می شـــوند. دوســـتانی که  دادن اســـت، جامعه وزنه بردار
انتقـــاد می کننـــد به فدراســـیون های قبلی هم می تاختنـــد؟ ما مدال 
نگرفتیم و عذرخواهی هم می کنیم، اما آیا دوستانی که انتقاد می کنند، 
ببینند چه به ما داده اند. داشـــته های ما همین نفرات بودند. آیا آنها 
که انتقاد می کنند و 9۰ درصد حرف های آنها نیز دروغ است، حاضر 
به عذرخواهی در این مدت شده اند؟« انوشیروانی درباره ویرانه بودن 
ی گفت: »دوســـتان اطلاعـــات غلط می دهند. آیا اتفاقاتی  وزنه بردار
که در المپیک ریو افتاد، آن نفرات ماحصل فدراسیون علی مرادی 
بودند؟ وقتی می گوییم ویرانه تحویل گرفتیم، یعنی اینکه چنین نفراتی 
را نداشـــتیم. همین چند روز قبل ۶۰۰ میلیون از حســـاب فدراســـیون 
کم شـــد که مربوط به ســـال های قبل می شـــد. آیا این کمپی که بوی 
تعفـــن مـــی داد و آن را تحویل گرفتیم، ویرانه نبوده اســـت؟ دوســـتان 
در انـــدازه ای نیســـتند که درباره بودجه فدراســـیون صحبت کنند.« 
ی درباره ادامه فعالیت سرمربی تیم ملی  رئیس فدراســـیون وزنه بردار
گفت: »نصیرشلال در ابتدا، سرمربیگری تیم ملی را قبول نمی کرد اما 
گر تیمی در حد ســـتاره  یم. پس ا بـــه او گفتیـــم که نگاه بلندمدت دار
تحویـــل گرفتـــه بودیـــم حرف ها را قبول می کنیم. ایـــن انتقادهایی که 
می کنند، می خواهند مردم را فریب بدهند. مطمئن باشید ثمره این 
گر تیم مملو از ســـتاره  تلاش ها را یکی دو ســـال آینده خواهیم دید. ا
بود و با افت مواجه می شـــدیم، ســـرمربی باید پاســـخگو می شد اما با 
گر امروز کشتی نتیجه  این شرایط ببینید که چه شرایطی داشته ایم. ا
گرفته، نتیجه شـــش ســـال تلاش دبیر بوده است. چنین شرایطی هم 
گر بتوانیم سه چهار سال  درخصوص فدراسیون تکواندو وجود دارد. ا
این شـــرایط را بگذرانیم، مطمئن باشـــید که از 2۰25 نتیجه می گیریم. 
هدف ما مسابقات جهانی سال آینده و بازی های آسیایی 2۰2۶ است 

تا درنهایت نتیجه نهایی را در المپیک بعدی بگیریم.« 
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